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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht «Drugscriminelen mogen geld houden omdat justitie er zooitje 
van maakte» (ingezonden 14 september 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Drugscriminelen mogen geld houden omdat justitie er 
zooitje van maakte»?1 

Vraag 2
Komt het vaker voor dat een dergelijke handelwijze van het Openbaar 
Ministerie (OM) ertoe leidt dat criminelen hun misdaadgeld mogen houden? 

Vraag 3
Wat is de oorzaak van deze door de rechter genoemde nalatige en diffuse 
handelwijze? Indien niet bekend is hoe dit heeft kunnen gebeuren, zal dit dan 
onderzocht worden? 

Vraag 4
Is er voldoende financiële expertise aanwezig bij het OM om dergelijke 
berekeningen te kunnen maken? Is er ook voldoende capaciteit om bij alle 
zaken die draaien om aanzienlijke geldbedragen ook daadwerkelijk over te 
gaan tot het maken van voordeelsberekeningen, om vervolgens het weder-
rechtelijk verkregen voordeel te ontnemen? 

Vraag 5
Welke maatregelen zijn volgens u nodig om ervoor te zorgen dat onduidelijk-
heid over de exacte omvang van het crimineel verdiende geld er in ieder 
geval niet toe kan leiden dat er in het geheel geen misdaadgeld wordt 
afgepakt? Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat er effectiever crimineel 
geld zal worden ontnomen?

1 http://www.omroepbrabant.nl/?news/2692961303/
Drugscriminelen+mogen+geld+houden+omdat+justitie+er+zooitje+van+maakte.aspx
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